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Vekst gjennom samhold – også for industriprodusentene 
Produsentsamarbeidet gjennom GPS har vært, og er, positivt for 

produsenter av poteter, grønnsaker frukt og bær. Jobben som har vært 

gjort i ca. 30 år gjennom GPS har ikke omfattet produksjon til 

industrien, men nå er vi i gang. Gry Sørensen i GPS, hovedansvarlig 

for produsentsamarbeidet «GPS-industri», sier at GPS- visjonen 

«vekst gjennom samhold» nå også gjelder for produksjonen som går 

til industrien. Det er viktig å sikre at industriprodusentene ikke blir 

hengende etter prismessig og at gapet tettes. Gry sier at hun opplever 

at forventningene til GPS-industri er høye. Nå må vi bygge en god 

GPS-industri-grunnmur, sier Gry. Styringsgruppa for GPS-industri 

arrangerte sommermøte sammen med KDL 26. juni. Der ble planene 

for veien videre diskutert. På bildet ser vi de som deltok fysisk på 

møtet (i tillegg til Gry som tok bildet). 
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